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Følgende personer var tilstede: 

Pål Angell Bergh  Kretsleder (AU) 
Unni H. Austerå  Nestleder (AU) 
Nils Stray   Styremedlem (AU) 
Thomas Liland-Vik  AK leder 
Henning Wiig   LK leder 
Petter Furseth   Adm. sjef 
 
Ikke tilstede: 
Øivind Naper   Styremedlem (AU) 
Trond Sandberg   HK leder 
 
   
Saksliste: 

Sak 1. Referat og informasjon 
✓ Ref. styremøte nr. 13 og ekstraordinært møte nr. 14 2023-2025 – godkjent. 

 
Vedtak: referat godkjent og publisert på nett 
 

Sak 2. Økonomi 
✓ Regnskapsrapport pr. 28. april 2025. Disse var ut i forkant og er oppdatert pr. dato. 

 
Vedtak: regnskapsrapporter tas til etterretning 
 

✓ Revidering av budsjett 2025 
➢ Momskompensasjon for 2024 må nedjusteres sett i lys av endelig regnskap 2024. 

Nedjusteres til 410 000,- fra 460 000,- i tidligere oppsett. 
➢ Tilskudd driftsutgifter skiklubb utvikler, inntekt og utgift. Skikretsen overtar 

driftsutgifter for skiklubb utvikler fra NSF. Dette beløper seg til 50 o000,- for 2025 
og pengene er allerede inntektsført og har kommet fra NSF.  

 
Vedtak: budsjett 2025 revideres og postene justeres i endelig budsjett for hovedstyret 2025 som 
fremlegges skikretstinget. 
 

✓ Dialog styreleder Vegårshei ski og aktivitetssenter ang. salg av vår aksjepost i Vegårshei ski 
og aktivitetssenter AS. 

➢ Som styreleder i VSA vet jeg at dere som har vært aktivt med i VSA i mange år er 
godt kjent med de økonomiske utfordringene knyttet til driften av selskapet er og 
at en til tider står overfor store økonomiske utfordringer i et non-profit selskap 
som VSA. Vi vil derfor anmode om at dere vurderer å selge deres aksjer til (en 

Referat styremøte nr. 15 2023-2025  
Agder og Rogaland Skikrets – hovedstyret 
 
Tid: tirsdag 29. april 2025 kl. 1900-2130 
Sted: teamsmøte 



 

 
eller flere av de øvrige eierne i) VSA til pålydende verdi av 1 kr per aksje, eller så 
lavt som mulig 

 
Vedtak: Skikretsens styre er skuffet over tilbudet fra VSA. Vi har levd i den oppfatning at VSA 
ville kjøpe tilbake vår aksjepost tilsvarende minimum vårt emisjonsbeløp fra 2019. Vi så ikke på 
dette som en investering, men en nødvendighet for at emisjonen skulle gjennomføres. Hvis mot 
formodning VSA IKKE skulle imøtekomme vårt tilbud, så vil skikretsen forbli eiere, da uten 
styrerepresentasjon. 
 

Sak 3. Orientering fra komiteene 
✓ Gjennomført aktivitet ref. oppsatte planer i rennsesong. Kort gjennomgang. 

➢ Langrenn: NM del II gjennomført, meget vellykket og lovord fra alle hold. 
➢ Planlegging av ny sesong 
➢ Nedsatt komite for satsing etter at rekrutt og juniorlandslag er kuttet. Møte med 

miljøene i langrennsnorge er allerede avholdt.  
➢ Alpint: TL og HL avholdt 
➢ Seier i Wintergames U14 Joachim Kjellerød 
➢ Fonnasamlinger 2025 er sendt ut ref. prosess rundt opprettelse av nytt selskap 

m.m. 
➢ Jesper og Eirik tatt ut på NSF landslag 2025-2026. 
➢ Hopp: Full fart i planleggingen av pinsesamlingen som også innbefatter Klappane 

og feiring av Oddersjaa SSK 150 år. Invitasjon ligger på nett og NSF hopp. 
 

Vedtak: orienteringer tas til etterretning  
 

Sak 4. Skikretstinget 2025 
✓ Informasjoner rundt kretstinget ligger på hjemmesiden, med fortløpende oppdaterte 

dokumenter. Endelige dokumenter legges ut senest en uke før ting start og samtidig sendes 
dette ut til representanter som er påmeldt innen fristen. 

✓ Valgkomiteens leder har informert at de ønsker litt ekstra tid rundt hele oppsettet. Vi er 
ikke avhengig av at dette legges på nett en uke før ting start og innstillingen kan i ytterste 
konsekvens legges frem på selve tinget. Uansett så håper vi at dette er endelig før ting start 
og kan legges på nett. 

✓ Forslag priser og annet under skikretstinget 2025. Skikretsen har sine utmerkelser med 
tilhørende statutter: https://www.skiforbundet.no/ars/om-skikretsen/statutter-
utmerkelser/  

➢ Forslag skikretsens hederstegn: 
▪ Pål Angell Bergh – kretsleder og styreleder skikretsen siden 2013. Allerede 

vedtatt i styremøte nr. 13 2023-2025 at han skal motta hederstegnet på 
skikretstinget 2025. 

▪ Øivind Naper som i 50 år har vært en ildsjel av dimensjoner og egentlig 
ikke trenger så mye mer introduksjon. Sitter fortsatt i styret og er i tillegg 
region TD alpint NSF alpint 

▪ Ketil Grindheim Otra IL. Har vært med i over 40 år. Var med å starte 
Hovden Skigymnas og var langrennssjef i flere år, samt landslagssjef NSF 
og Frankrike landslag og Canada. Er krets TD og nasjonal TD. Har sittet 
flere perioder i langrennskomiteen, vært ansvarlig for NM junior og 
hovedlandsrenn fra kretsen side og alltid på tilbudssiden når det gjelder 
kretsarbeid generelt. Trener i Otra IL gjennom mange år og har 
hovedansvaret for å Sondre Ramse, Wiberg m. flere i det daglige 
treningsarbeidet. 

▪ Olav Mandt, leder for NM Hovden 2025 og en ildsjel av dimensjoner 
gjennom en mannsalder og har og har hatt en rekke verv i skiidretten i alle 
år. 

https://www.skiforbundet.no/ars/om-skikretsen/statutter-utmerkelser/
https://www.skiforbundet.no/ars/om-skikretsen/statutter-utmerkelser/


 

 
➢ Skikretsens plakett 2025: 

▪ Malena Sirekrok Gjesdal IL langrenn NM gull NM sprint K18 Granåsen 
2024. 

Vedtak: Skikretsens hederstegn tildeles Pål Angel Bergh, Svein Ketil Grindheim, Øivind Naper og 
Olav Mandt. Skikretsens plakett tildeles Malena Sirekrok. Vinnere tilskrives og inviteres samtidig 
til skikretsens ting for å motta sine utmerkelser. 

 
Sak 5. Informasjoner rundt Folgefonna skisenter 
✓ Skikretsens styre har blitt informert i og rundt prosessen etter vedtak i ekstraordinært 

styremøte nr. 14 2023-2025 ang. eierskap i Fonna sport AS. 
➢ Stiftelsesdokumenter er klare til signering, stiftelsesmøte blir 1. mai. 
➢ Mediestrategi, mye gode saker i media sist uke, samt på NSF hjemmesider. 
➢ Registrering i Brønnøysund m.m. Detaljer ordnet av advokat i NSF (Rudihagen) 

som også har laget alt av dokumenter rundt stiftelser m.m. 
➢ Alpinkomiteen planlegger utfra en normalsesong med samlinger på Fonna og krets 

trenere er engasjert for sesongen 2025. Det er også inngått ny leieavtale for 
«Fonnahuset». 

Vedtak: skikretsens styre tar orienteringer rundt stiftelsesmøte og prosess frem til endelig stiftelse 
til etterretning. 
 

Sak 6. Høringssvar NSF organisasjonsutvalg  
Organisasjonsprosjektet med alle vedlegg. 
https://www.skiforbundet.no/om/organisasjon/organisasjonsprosjektet/hoeringsrunde_om_orga
nisasjonsprosjektet/ 
Høringsnotat NSF – svar på spørsmål fra Agder og Rogaland Skikrets, vedtatt i styremøte  
3.1.4 Spørsmål til høringspartene Vi ønsker særlig tilbakemelding på følgende forhold:  
• Hvilke vurderinger gjøre dere med hensyn til styrets størrelse og sammensetning?  
Styret må ha det fulle ansvaret mellom Skitingene. 
Antall styremedlemmer må reduseres til maks 9 personer.  
Skitinget velger: 

- Skipresident 

- Visepresident 

- Ungdomsrepresentant 

- 3 uavhengige representanter hvor minst 1 kommer fra breddeidretten 

- 3 representanter fra grenene utpekt av grenlederforum.  

- Vararepresentant 

Grenkomiteene og dens leder og nestleder velges av de enkelte fagmøtene.   
Skistyret vil da bestå av 6 medlemmer + vara, valgt av Skitinget + 3 medlemmer utpekt av 
grenlederforum. 
• Hvilke vurderinger gjør dere med hensyn hvordan skiforbundet administreres? 
Generalsekretæren må ha det overordnede ansvaret for alle ansatte. Sportsjefers ansettelsesforhold 

skjer i samråd med gren leder og fagmøtes innstilling. 
3.2.4 Spørsmål til høringspartene knyttet til delprosjektrapport 2. Vi ønsker særlig tilbakemelding 
på følgende forhold:  
• Synspunkter på sammenslåing av kretser? 
Sammenslåing av kretser må være «frivillig»  
• Ser klubber, kretser og grener mulige gevinster ved mer formalisert samarbeid?  
Det må tilrettelegges og motiveres til samarbeid mellom kretser både innen det sportslige og innen 
administrativt arbeid med mål om å øke aktivitet og økonomiske resultater. 
 
• Hvordan få mest mulig ut av rekrutteringsarbeidet? 

- Etablere nye rekrutteringskonsepter for kretser og klubber 

https://www.skiforbundet.no/om/organisasjon/organisasjonsprosjektet/hoeringsrunde_om_organisasjonsprosjektet/
https://www.skiforbundet.no/om/organisasjon/organisasjonsprosjektet/hoeringsrunde_om_organisasjonsprosjektet/


 

 
- Enda mer søkelys på Skiklubbutviklere sine oppgaver, basert på erfaringer fra hverandre. 

3.3.4 Spørsmål til høringspartene knyttet til delprosjektrapport 3. Vi ønsker særlig tilbakemelding 
på følgende forhold:  
• Hvilke fordeler og ulemper har: * Dagens grenstruktur? * En struktur med færre 
grener? 
Vi ser ikke at det trengs noen endringer i dagens grenstruktur og er enig i beskrivelsene i rapporten 
til delprosjekt 3 når det gjelder anbefaling av modell, Rekruttering/bredde og Toppidrett. 
Når det gjelder økonomiske forhold, så må dette punktet ses i sammenheng med delprosjekt 1 
(3.1.4) 
• Finnes det økonomiske synergier ved at grenen jobber tettere sammen? 
Grenene må sammen, gjennom nytt grenlederforum, identifisere områder til de beste for alle 
grenene samlet sett.  
 
Vedtak: skikretsens styre har på grunnlag av tilbakemeldinger fra klubbene, samt egne 
vurderinger sendt svar på utvalgets spørsmål tilknyttet hoveddokument samt delprosjekter. 
 

Sak 8. Navnebytte Team Elon Vest 
✓ Styret fikk en orientering fra leder av styringsgruppen for Team Elon vest rundt 

navneendring fra Team Elon vest til Team Elon SørVest. 

     
Pål Angell Bergh (sign.)  Petter Furseth 
Kretsleder   Adm. sjef 


